
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego 

na 4. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 grudnia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bartłomieja Sienkiewicza oraz do 

ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Adama Bodnara 

Jakie działania zostały podjęte przez oba resorty w związku z raportem Najwyższej Izby Kontroli 

z października tego roku „TVP – Bizancjum za publiczne pieniądze”? 

W raporcie tym możemy przeczytać, że w telewizji publicznej za czasów prezesa Kurskiego i jego następcy 

doszło do naruszenia zasad legalności, rzetelności, celowości i gospodarności w zakresie wydatków 

publicznych. NIK stwierdziła nieprawidłowości o znacznym rozmiarze, które wskazują na to, że mogło 

dochodzić do zjawisk korupcjogennych, również związanych z tym, że część osób pobierała wynagrodzenie 

i jako pracownicy telewizji, i jako osoby, które miały zarejestrowaną działalność gospodarczą i otrzymywały 

środki finansowe z telewizji publicznej. 

Proszę o informację, jakie działania w związku z tymi ujawnionymi nieprawidłowościami zostały podjęte. 

Wiemy, że w tej sprawie Najwyższa Izba Kontroli złożyła zawiadomienie do prokuratury w związku 

z możliwością popełnienia przestępstwa. 

Chciałbym się także dowiedzieć, jakie przepisy regulują sprawy związane z funkcjonowaniem spółek 

Skarbu Państwa, które przynoszą stratę. Przypomnę, że telewizja publiczna w zeszłym roku i w tym roku 

odnotowała stratę, mimo że w ostatnich latach została zasilona sumą ponad 7,5 miliarda zł jako rekompensatą 

za tzw. abonament, który notabene jest także zbierany. 
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